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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 20 april 2022 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 20 april 2022 på 

Falkenbergsortens ryttarförening. 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Maud Delling, Karolina Svensson, Eva Åkerström, Jennie 

Dahlström, Lasse Åkerström. 

Del av tid: Johanna Halldén via Teams. 

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Linnea Bäckman, Emma Mårtensdotter, Emelie Andersson. 

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Maud Delling. 

4. Föregående mötesprotokoll, vi gick igenom vad som diskuterades på vår Kickoff den 27 

mars.  

Vi pratade om att vi vill nå ut till våra föreningar lite bättre. Vi tänker därför ha en tävling på 

Facebook. Svaret ska gå att hitta på vår hemsida. Förslag på pris är en akutväska med 

Hallands emblem på. Jeanette hör med Eva om Celeste kan trycka det direkt på väskan eller 

om vi ska trycka upp lösa emblem som vi kan sy eller klistra fast. 

Fler fysiska träffar med föreläsningar. 

Vi ska göra ett försök med ett nyhetsbrev som ska gå ut ca en gång i månaden. Alla sektioner 

får skriva några punkter var och skicka till Jeanette som sammanställer och publicerar på 

hemsida och facebook i slutet av varje månad. Karolina gör en mall. 

Vi har fått ett bidrag av förbundet, ”trygga ledare” på 10 500;-. Vi pratade om att ha en träff 

med en föreläsare, tex Erik Grönberg, Inte ensam – aldrig glömd. 

5. Ekonomin, Vi gick igenom ekonomin som ser god ut med bra likviditet. 

6. Kansliet, Jeanette ska på besökskonferens i Göteborg den 23-24 april. Maud dömer den 

helgen så kan inte vara med. 

Den 4-5 maj åker Jeanette på Tjänstemannaträff för alla distriktskonsulenter i Göteborg. 

Två Equipekurser är inbokade med Karin Nylander den 28 april och 10 maj.  
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 20 april 2022 

Jeanette har varit i kontakt med Markku angående en säkerhetskurs. Maud hör med Elin 

Thulin om hon kan vara med och hålla i en sån kurs. 

7. DUS, har haft en kickoff på Slottsmöllan och har planerat in en bussresa till 

ungdomsdagen på Flyinge. 

Under ULK-kursen var Karolina där och föreläste om vad distriktet och Svenska 

ridsportförbundet står för.  

8. Distriktsombudsperson, Thomas berättade lite om vad DOM är och vad 

Johanna/distriktet kan hjälpa våra föreningar med. 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, vi har fått en förfrågan om att anordna en nätverksträff för ridskole- och 

verksamhetschefer. Maud tar med sig frågan till RAS. 

Förbundet har skickat en fråga om vi vill vara med på ridskolemästerskapet där de står för 

priser och ett bidrag på 10 000;- Halland har de två sista åren haft en egen variant av RM, 

Hallandsmästerskapet där ridskolorna filmar sina ritter och skickar in för bedömning istället 

för att man åker iväg med hästarna. Detta upplägg funkar bra och vi kommer förmodligen att 

ha samma koncept detta år. Maud tar kontakt med Birgitta som är ansvarig på förbundet. 

 

TS, inbjudan till Ryttarutveckling är på gång och kommer att komma ut inom kort.   

Reglerna för Smiley-projektet är också klara och vi ska nu hitta föreningar som är 

intresserade av att vara med och arrangera. 

Ordförandekonferens, Thomas redogjorde för senaste konferensen och hur långt de kommit 

med utredningen för motionen D1. Nästa datum för ordförande träff är den 1 juni. 

10. Övriga frågor  

a) Stormöte – vi planerade stormötet på Munkagårdsgymnasiet den 16 maj. Jeanette hör 

med Maurkku om han kan komma och presentera sig och berätta vad han kan hjälpa våra 

föreningar med. Vi kommer även att prata kommunikation, hur vi kan få en bättre dialog 

mellan distriktet och klubbarna. Vi kommer höra vad klubbarna vill ha hjälp med och vilka 

utbildningar eller föreläsningar de önskar.  

11. Nästa möte, blir den 30 maj kl 19.00. 

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Maud Delling, justeringsman      

 

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare    
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